
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
31.10.2022 
 
Luni, 31 octombrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă închirierea unui spațiu pentru amplasarea unui tonomat de sucuri și apă. 
2. Se aprobă, cu acordul Ministerului Educației, transferul unui elev de la Liceul cu Program 

Sportiv ”Cetate” Deva la Bârlad. 
3. Se prezintă componența C.L.D.P.S. Hunedoara, conform Anexei 3. 
4. Se aprobă amânarea transferului unui elev din clasa a IX-a de la Liceul Tehnologic ”Grigore 

Moisil” Deva la Colegiul Național ”Decebal” Deva, până la analiza documentelor, conform 
art. 144, alin(4), lit. b. 

5. Se aprobă eliberarea duplicatelor actelor de studii, conform Anexei 2. 
6. Se  informează despre misiunea de audit care se desfășoară în perioada 31.10.2022-

18.11.2022. 
7. Se informează despre delegația contabililor și secretarelor din unitățile de învățământ din 

județ, care și-au exprimat nemulțumirea asupra volumului de lucru. 
 

 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 

ADMINISTRATIE  
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